
مــا ایرانی هــا احســاس مان را 
را  منطق مــان  و  فروخته ایــم 

برداشته ایم

خوبی  کارگردان  واقعا  میرکریمی 
است و در »قصر شیرین« همه چیز 

را مدیریت می کردند

تمام  باید  زندگــی  مانده  باقی  از 
و کمال  تمــام  را  زندگی  مصارف 

داشته باشیم 

مــن تنها یــک بازیگــرم. باید 
حاتمی کیایی پیدا شــود و دوباره 
ارتفاع پست بســازد تا من بتوانم 
را  بازیگری  در  قدرتــم  دیگر  بار 
در  واقعیتی  متاسفانه  دهم.  نشان 
ســینمای امروز وجود دارد و آن 
اینکه سینمای ما نسبت به گذشته 

افول شدیدی کرده است

سامان احتشامی نوازنده پیانو و آهنگساز درباره تازه ترین فعالیت های 
خود گفت: روزهای شلوغی را پشت سر می گذارم. چند پروژه در دست 
برای ساخت و ضبط دارم. او گفت: اول از همه مشغول کار روی یک 
پروژه نمایشی به نام "کدو قلقلی و دیو" هستم. در این پروژه افتخار 
دارم به عنوان آهنگساز و مسئول ضبط صداها حضور دارم. این نمایش 
توسط اردشیر کشاورزی به پیشنهاد داود رشیدی 45 سال پیش در 
تئاتر شهر اجرا و با اقبال عمومی روبرو شد. "کدو قلقلی و دیو" این 
بار با نویسندگی مجدد و کارگردانی رضا بابک در حال تهیه و تولید 

است. او ادامه داد: سوسن مقصودلو، رضا بابک، حمید 
جبلی، راضیه برومند، هوشنگ قبانلو، فریبا متخصص و 
کامیار محبی از جمله بازیگرانی هستند که تا این لحظه 
برای حضور در این نمایش انتخاب شده اند و مشغول 
همکاری هستند، اما هنوز مشخص نشده صداهای در 

حال تولید و ضبط در چه قالب و شــکلی منتشر خواهندشد. این 
هنرمند بیان داشت: احتمال دارد در قالب تئاتر، انیمیشن و یا حتی 
نسخه سینمایی استفاده شوند که این اتفاق بعدتر مشخص خواهد 

شد. احتشامی تاکید کرد:  جدا از این نمایش، پروژه های 
زیادی در دســت ساخت دارم که یکی از آنها "پهلون 
پنبه" است که در آن 15 نقش توسط ابراهیم شفیعی 
بازی خواهدشد. من نیز به عنوان هماهنگ کننده و ضبط 
صدا حضور دارم. به گزارش هنرآنلاین، این آهنگســاز 
اضافه کرد: همچنین یک کار دیگر با ارکستر در حال انجام دارم که 
جزئیات بیشــتر آن را بعدتر اطلاع رسانی خواهم کرد، چرا که هنوز 

پروسه مجوز آن به طور کامل طی نشده است. 
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شهرام ناظری و دولتمند خالف در لندن  

پروژه های زیادی در دست ساخت دارم  

شهرام ناظری در اجرایی ویژه به همراه دولتمند خالف، موسیقیدان و خواننده سرشناس 
تاجیک 24 فوریه )پنجم اسفند ماه( در لندن روی صحنه می روند. به گزارش ایلنا، کنسرت 

مشترک شهرام ناظری و دولتمند خالف به مناسبت آغاز به کار پروژه جهانی »زبان عشق« و 
روز جهانی زبان مادری در سالن باربیکن لندن برگزار خواهد شد و بلیت فروشی این کنسرت 

نیز از طریق سایت barbican.org.uk آغازشده است.

حامد بهــداد بازیگر ســینما و تلویزیون در فیلم 
»قصرشیرین« رضا میرکریمی ایفاگر نقش پدری 
اســت که بعد از مدت ها بچه هــای خود را که به 
تازگی مادرشــان را از دست داده اند، می بیند و با 
آنها همراه می شود. در این مسیر ما با قصه زندگی 
این شخصت همراه شــده و متوجه می شویم که 
بهداد با وجود اینکه عاشق مادر بچه های خود بوده، 
قلــب او را به قیمت پنجاه میلیون تومان فروخته 

اســت. حامد بهداد در پاســخ به این پرسش که 
چطور یک آدم به جایی می رســد که حتی حاضر 
اســت قلب همسری که عاشقش بوده را بفروشد، 
گفت: فکر می کنم نشانه پردازی این ماجرا ارزشش 
از خود قصه خیلی بیشتر است. من فکر می کنم که 
ما ایرانی ها احساس مان را فروخته ایم و منطق مان 
را برداشته ایم. وی افزود: از نظر من؛ ما خیلی زیاد 
عشق را زیر پا له کردیم و خودخواهی مان را تقویت 
کردیم. هر هنرمندی قطعا دغدغه این موضوع را 
خواهد داشــت. من فکر می کنم که از باقی مانده 
زندگــی باید تمام مصارف زندگی را تمام و کمال 
داشته باشیم. بهداد با بیان اینکه در انتخاب فیلم ها 
ســختگیر نشــده و به صورت دلی عمل می کند؛ 
درباره بازی در نقش یک پدر و ارتباط حسی درونی 
خود با دو کودک، اظهار داشت: محیطی که در آن 
فیلم را آماده می کردیم، خیلی جغرافیای پرانرژی 
داشــت ولی قبل از آن نیز فیلمنامه موقعیت ها را 
برایم فراهم کرده بود. به گزارش ایلنا، این بازیگر 
ادامه داد: علاوه بر این موضوع آقای میرکریمی هم 
واقعا کارگردان خوبی هستند و در این فیلم همه 
را با هم مدیریت می کردند. فکر می کنم این فیلم 
کار ساده ای نبود ولی سختی چندانی هم نداشت.

حمید فرخ نژاد بازیگر سینما درباره نقش تکراری 
خــود در برخــی نقش ها گفت: بدون شــک هر 
بازیگری در هر نقشی مختصاتی از خودش را وارد 
نقــش می کند اما اینطور نیســت که تماماً از هر 
لحاظ شــبیه به نقش دیگر خود باشد. وی درباره 
تاثیــر خود بر کارگردانی اثــر اظهار کرد: من که 
بازیگرم و کار خودم را می کنم و در قبال یک نقش 
سعی می کنم با نظر و همفکری کارگردان به آن 
نقش برسم و همه چیز را لحاظ کنم حال برخی 
مواقع ایــن نقش می گیرد و گاهی هم نمی گیرد. 
بازیگر فیلم ســمفونی نهم درباره بازگشت خود 
به نقش هایی مثل بازی در فیلم ارتفاع پست تاکید 

کرد: این فیلم ها مثل ارتفاع پست ساخته شوند، 
مــن قول می دهم با قدرت در آنها بازی کنم. من 
همان آدم با همان توانایی ها هســتم اما مشکل 
آنجاســت که فیلم خاص ســاخته نمی شود. وی 
در همین راســتا ادامه داد: من تنها یک بازیگرم. 
باید حاتمی کیایی پیدا شود و دوباره ارتفاع پست 
بســازد تا من بتوانم بار دیگر قدرتم در بازیگری 
را نشــان دهم. متاســفانه واقعیتی در سینمای 
امروز وجود دارد و آن اینکه ســینمای ما نسبت 
به گذشته افول شدیدی کرده است.  بازیگر فیلم 
"بــه رنگ ارغوان" در خصــوص اکران فیلم های 
کمدی افزود: امــروزه اقبال عمومی به ســمت 
سینمای ســرگرم کننده رفته و من هم متاسفانه 
آلوده این سینما شده ام. بازیگر یک زیرمجموعه از 
یک کلیت است. اگر کارگردان خوب فیلم بسازد 
من می توانم حضور داشته باشم اما واقعیت اینکه 
من نمی توانم فیلم بســازم. به گزارش میزان، وی 
گفت: در کل ســلیقه عمومی مخاطب متاسفانه 
به سینما جهت داده است. اما من همیشه سعی 
کــرده ام فیلم های دغدغه مند هــم بازی کنم اما 
متاسفانه تماشاگر عمومی با فیلمی مثل سمفونی 

نهم ارتباط برقرار نمی کند.   

دیدگاه خود در مورد مطالب و گزارش اصلی این صفحه را به صورت پیامک با شماره 3000141428 در میان بگذارید.

7 فرهنگی

آفتاب یزد: آثار و نســخه های 
خطــی عالــم فرزانــه آیت الله 
ســیدعبدالعلی آیــت اللهــی 
امام جمعــه فقید لارســتان به 
ســالگرد  چهلمین  مناســبت 
در  اســلامی  انقلاب  پیــروزی 
ســالن همایش هــای آرشــیو 
ملی سازمان اســناد و کتابخانه 
ملی ایران با حضــور جمعی از 
مســئولان، نمایندگان مجلس، 
اعضای شورای شهر تهران واهالی 
فرهنگ و هنر، شاعران، مداحان 

اهل بیت در موزه ســازمان اسناد کتابخانه ملی 
ایران افتتاح شــد. بر اساس این گزارش به نقل از 
حســین صبورایی برگزارکننده این نمایشــگاه ؛ 
نگارستان موســوی با هدف آشنایی با شخصیت 
آیت ا... حاج ســید عبدالعلی آیت الهی و جایگاه 
هنر در زندگی ایشــان در موزه آرشیو ملی ایران 
برگزار و به مدت یک هفته از دهم بهمن ماه مورد 
بازدید علاقه مندان قرار خواهد گرفت. حســین 
صبورایی گفت: قلمرو خوشنویس مرحوم حضرت 
آیت ا... حاج سید عبدالعلی آیت الهی)ره( تنها به 
شعر ولایی محدود نمی شود و هر موضوعی که به 
نحوی متأثر از قرآن کریم و روایات باشــد، از شعر 
توحیدی گرفته تا موضوعــات حکمت، معرفت، 
اخلاق، استقامت، شهادت، مقاومت و... در نمایشگاه 
نگارستان موسوی قابل مشاهده است. برگزارکننده 
نمایشگاه  در ادامه با اشاره به تحسین آثار این عالم 
فرزانه توسط غلامحسین امیرخانی رئیس انجمن 
خوشنویســان ایران افزود: ایشــان از چهره های 
پرآوازه، مطرح و مانــدگار روزگار ما در حوزه هنر 
خوشنویسی بودند و آثاری که این بزرگوار در حوزه 
شعر و خوشنویسی آفریده چه در مجموعه جذبه 
موســوی و چه در مجموعه نگارستان موسوی از 
نمونه های فاخر محسوب می شوند. وی گفت: آیت 
ا... حاج ســید عبدالعلی آیت الهی در کنار ایجاد 
زبانی نو در غزل، قصیده و مثنوی سرایی از جمله 
شاعرانی بود که به هنر خوشنویسی اشرافیت کامل 
داشت و برای رسیدن به اوج هنر در زندگی خود 
مسیر های فراوان جغرافیایی را پشت سر گذاشت. 
همین تجربه و زیست او با انسان های متفاوت در 
مکان های مختلف را می توان به وضوح در عمق نگاه 
هنرمندانه اش دریافت و آثار این عالم فرزانه تاکنون 
با برخورداری از محتوا و ساختار قوی  مورد توجه 
نویسندگان، شعرای و خوشنویسان بنام قرار گرفته 
است. صبورایی تأکید کرد: کسی که برای تثبیت 
هنر ولایت از شعر و خطی خوش استفاده کند، به 
درستی راه را انتخاب کرده است. معرفت و ولایت 
رکن دین است و روحانی هنرمندی که به ترویج 
و تبلیغ آیین اســلامی می پردازد، جایگاه ویژه ای 
دارد. وی افزود: ماندگار شــدن در تاریخ هنر ایران 
با عقبه سترگ و عظیم آن به استثنایی شبیه است 
که آن هنرمند باید ویژگی هایی چون قلم زرین؛ 
ذهنی شــگرف؛ استعدادی بی نظیر و شکوهی به 

قامت هنرایرانی را توامان داشته 
باشد که زنده یاد »آیت ا... حاج 
سید عبدالعلی آیت الهی)ره(« را 
می توان یکی از همان استثناها 
دانســت. وی تصریح کرد:  اگر 
دفاع از ولایت با معرفت، اخلاص، 
عشق، یک سوز درونی و عبور از 
شــهرک شــهرت همراه شود، 
حاصل آن می تواند شخصی به 
مانند ایشان  شود. مجموعه شعر 
»جذبه موســوی« و مجموعه 
خط » نگارستان موسوی« اگر 
از منظر اخلاص و عشق به اهل بیت)ع( بی نظیر 
نباشــد، کم نظیر است. حســین صبورایی افزود: 
کسانی که این عالم فرزانه را می شناسند، می دانند 
که وی با هنر کهن ایرانی انس دارد و آشناست. این 
طبع روان و خط دلنشین بی جهت به وجود نیامده 
است. ذوق و قریحه و عشق و ایمان به جای خود 
است، اما اهل شعر و خط می فهمند که ایشان  با 
هزار ســال شعر  و خط فارســی آشنا است و آثار 
ایشــان دربردارنده مطالبی در معارف توحیدی و 
ولایی اســت. این بزرگوار در بسیاری از آثارش از 
مضامین عرفانی وام گرفته است اما آن را به گونه ای 
تراش داده که یک شعر و خط دلنشین و مؤثر پدید 
آمده است. در حقیقت هنر ایشان زبان امروز است 
و باید گفت که این علم عالیقدر اشعار و خطوط را 
بر زبان امروزی خوش نشانده است. برگزارکننده 
نگارستان موسوی گفت: این عالم فرزانه هم شعر 
می گفت، هم شــعر می خواند و هم شعر خود را 
می نوشــت و آن را در محافلی می خواند که افراد 
با معرفتی همچــون مقام معظم رهبری حضرت 
آیت الله العظمی خامنه ای )مدالظله العالی( حضور 
داشتند و وقتی ایشان شــعرش را می خواند، آن 
حس و حالی که در هنگام شــعر سرودن داشت 
را در بیان و خواندن نیز بــه وجود می آوردند؛ به 
همین جهت برای شنوندگان شعر ایشان مؤثر واقع 
می شــد چرا که وی هم ذاکر و هم شاعر بودند و 
این است که مخاطب وقتی شعر ایشان را با خط 
خوش ایشان می خواند، حسش تا مدت ها از بین 
نمی رود. صبورایی در پایان خاطرنشان کرد: آیت 
ا... حاج سید عبدالعلی آیت الهی )ره( از آن دست 
روحانیون شاعر و خطاطی بود به مانند منشور و 
دارای وجوه متفاوت، روحانی که در اندیشه او شعر 
و خوشنویسی تنها وســیله ای برای بیان زیبایی 
حقیقت بود؛ او از این جنون الهی )شــعرو خط( 
بهره می برد تا حالات، صحنه ها و شخصیت ها را در 
مکالمات و نوشتار خود به زیباترین صورت بیافریند 
و تجســم بخشــد و در کنار ایــن ذوق و قریحه 
بی مثالش در ساحت خوشنویســی نیز استادی 
بــه تمام معنا می توان او را یافت. گفتنی اســت؛ 
علاقه مندان جهت بازدید از نمایشــگاه نگارستان 
موسوی می توانند تا 18بهمن ماه از ساعت 1٠تا 16 
به موزه آرشیو ملی سازمان اسناد و کتابخانه ملی 

ایران مراجعه کنند.

نمایشگاه

افتتاح نمایشگاه نگارستان موسوی در کتابخانه ملی

»٣٠ دی ٩5« و »ملکــه زیبایی لــی نیِن« روی 
صحنه می رونــد. »٣٠ دی ٩5« به تهیه کنندگی 
امید معلم و کارگردانی احسان حاجی پور و »ملکه 
زیبایی لی نیِن« براساس متنی از مارتین مک دونا و 
کارگردانی شایان موسوی آثار جدیدی هستند که از 
این هفته در سپند روی صحنه می روند. در خلاصه 
داستان نمایش »٣٠ دی ٩5« آمده است: روز خوبی 
برای جمع کردن وسایل ات نیست... تو بمونی باهم 

درستش می کنیم. راستی پلاسکو هم آتیش گرفته... 
»ملکه زیبایی لی نیِن« نیز بر اساس متنی از مارتین 
مک دونــا با ترجمه حمید احیا و تهیه کنندگی و 
کارگردانی سیدشایان موسوی در هفته جاری در 
سالن شماره یک سپند روی صحنه خواهد رفت. 
به گــزارش ایلنا، »ملکه زیبایی لــی نیِن« روایت 
زندگی مادر و دختری است که در روابط شخصی 

و زندگی شان دچار چالش ها و مشکلاتی هستند. 

اگر شما هم در زمره کسانی 
قرار می گیرید که سال های 
را  زندگی تــان  از  زیــادی 
در شــهری بزرگ ســپری 
فانتزی  احتمــالاً  کرده اید، 
مشــابهی با زوجــی دارید 
کــه در کانــون مســتند 
»بزرگ ترین مزرعه کوچک« 

قرار گرفته اند. این فوق العاده نیست که به مناطق 
روستایی نقل مکان کنید و مزرعه ای برای خودتان 
جور کنید؟ اولین پیش پرده این مســتند – که به 
بهانه نمایش عمومی فیلم از پنجم آوریل )شانزده 
فروردین( عرضه شده است – نشان می دهد که جان 
و مالی چِســتِر چگونه به رؤیای خود جامه عمل 

می پوشــانند و یک مزرعه 
واقعــی را برای خــود جور 
می کننــد و از پس اداره اش 
برمی آینــد. البتــه که کار 
راحتی نیست و همان طور که 
در این مستند نمایش داده 
می شود، از حیوانات وحشی 
و خطرناک گرفته تا بیماری 
و آتش ســوزی آن ها را تهدید می کند. به عبارت 
دیگر، »بزرگ ترین مزرعه کوچک« زندگی حقیقی 
کشاورزان مستقل و کوچک را به نمایش می گذارد. 
به گزارش هنروتجربه، این فیلم به کارگردانی جان 
چستر سال گذشته اولین نمایش جهانی اش را در 

جشنواره بین المللی فیلم تورنتو تجربه کرد. 

آفتاب یزد: انیمیشن تحسین  شده »روباه« ساخته 
صادق جوادی در دو بخش ملی و بین الملل جشنواره 
پویانمایــی تهران رقابت می کنــد. صادق جوادی 
کارگردان انیمیشن کوتاه »روباه« که در بخش ملی 
و بین الملل یازدهمین جشنواره پویانمایی تهران 
پذیرفته شده است درباره داستان فیلم خود گفت: 
قصه »روباه« برگرفته از کتاب »خواجه تاجدار« و 
بر اساس واقعیت است. این فیلم به روش عجیب و 
منحصر به فرد شکار روباه توسط آغامحمدخان قاجار 

پرداخته است. آغامحمدخان در دوران شاهنشاهی 
خود پس از گرفتن روباه زنگوله سگش را باز کرده، 
بر گردن این حیوان می بست و او را رها می کرد پس 
از این کار روباه یا باید رام شــده و نزد شاه رفته و یا 
محکوم به مرگی تدریجی بود. یازدهمین جشنواره 
بین  المللی پویانمایی تهران از 1۲ تا 16 اسفند1٣٩۷ 
در مرکز آفرینش های فرهنگی هنری کانون پرورش 
فکری کــودکان و نوجوانان میزبــان هنرمندان و 

علاقه مندان خواهد بود.

نمایش

سینما

انیمیشن

»٣٠ دی ٩٥« و »ملکه زیبایی لی نِین« می آیند

»بزرگ ترین مزرعه کوچک« می آید 

»روباه« پرافتخار در جشنواره پویانمایی تهران  

حامد بهداد: 

عشق را زیر پا 
له کرده ایم!

حمید فرخ نژاد:

آلوده سینمای 
سرگرم کننده شده ام

با برگشــتن بخش نگاه نو به جشنواره فیلم فجر 
فیلمسازهای اول دوباره فرصت رقابت پیدا کردند 
و امسال نیز شاهد حضور چهره های جدیدی در 
جشــنواره هستیم که البته برخی از آنها پیش از 
این در قامت بازیگر یا کارگردان تئاتر تجربه هایی 
را به نام خودشان ثبت کرده بودند. جواد رضویان 
هم امسال از کارگردان های اولی است که با فیلم 
»زهرمار« در جشــنواره حضور پیدا کرده است. 
فیلم رضویان یکی از آثار کمدی جشنواره امسال 
اســت و باید تا پایان جشنواره منتظر ماند و دید 
این فیلم چقدر می تواند توجه داوران را به خودش 
جلب کند. خبرآنلاین به بهانه نمایش این فیلم در 
جشنواره گفت وگویی با رضویان انجام داده که در 

ادامه می خوانید.  

 »زهرمار« اولین تجربه کارگردانی شما 
در سینماســت که با آن در جشــنواره فیلم 
فجر حضور پیدا کردید، از این تجربه برایمان 
بگویید. اینکه خودتان چه حســی نسبت به 

شرکت در جشنواره فجر دارید؟
قطعا خیلی خوشحالم با اولین فیلم سینمایی که 
ساختم به جشنواره آمدم و این فیلم در جشنواره 
فجر که مهم ترین اتفاق ســینمایی کشور است 
حضور پیدا کرده است. تا همین مرحله هم خدا 
را شاکرم و امیدوارم که مخاطبان از تماشای فیلم 
راضی باشند و »زهرمار« مورد قبول آنها واقع شود.

 حضور »زهرمار« را در رقابت با ســایر 
آثاری که امســال در جشنواره حضور دارند 

چطور می بینید و اساسا 
را  رقابتی  فضــای  این 
چطور ارزیابی می کنید؟
قطعا خــودم از این فضا 
خیلی چیزها یاد می گیرم، 
مطمئن هستم اگر همین 
بخواهم دوبــاره فیلمم را 
شــروع کنم بــا توجه به 
تجربیــات و آموخته هایم 
در این چنــد وقت کار را 
طور دیگری پیش می برم 
فرق  چیزهــا  خیلــی  و 
می کند. شاید اصلا فیلمم 
مدل دیگری ساخته شود 
و خــودم هم نگاه دیگری 
به کار داشته باشم. قطعا 

فضای جشنواره ما را حرفه ای تر می کند، امیدوارم 
اگر عمری بود و شرایط برای ساخت فیلم بعدی ام 
فراهم شــد من بتوانم از تجربیاتــی که در این 

جشنواره به دست آوردم استفاده کنم.

 امسال فیلم های کمدی در جشنواره فجر 
حضور کم رنگی دارند و »زهرمار« از معدود 
آثار کمدی جشــنواره امسال است. از فضای 
فیلم تان بیشتر بگویید و اینکه چطور شد در 
اولین تجربه کارگردانی تان برای سینما سراغ 

این موضوع رفتید؟ 
چون هنوز خیلی ها فیلم را ندیدند خیلی دوست 
نــدارم درباره فضا و جزئیــات آن صحبت کنم و 

مخاطبان  دارم  دوســت 
در سینماها کار را ببینند 
اما بایــد بگویم »زهرمار« 
یک فیلم اجتماعی است 
که با نگاهی به مســائل 
جامعه ساخته شده است. 
موقعیت های طنز هم در 
فیلم وجود دارد و به نظرم 
همین  هم  تمایزش  وجه 

نگاهی است که دارد.

زیادی  تجربه های   
که خودتــان در زمینه 
کمدی داشــتید چقدر 
به این سمت  شــما را 
ســوق داد کــه اولین 

فیلم تان هم در ژانر کمدی ساخته شود؟
قطعا بی تاثیر نبوده، ضمن اینکه من تجربیاتی هم 
در زمینه نویسندگی در ژانر کمدی داشتم و همه 
اینها در کنار هم بــه اضافه گروهی که با من در 
ســاخت این فیلم همراه بودند به من کمک کرد 
تا این اثر را به ســرانجام برسانم. اما دوست ندارم 
زودتر از موعد درباره فیلم چیزی بگویم که بعدها 
حرف و حدیثی پیش بیاید و هدفم تنها این است 
که مخاطبان فیلم را دوســت داشته باشند. فقط 
امیدوارم فیلم من جای فیلمی را تنگ نکرده باشد.

 گاهــی اوقات حضور برخــی فیلم ها در 
جشنواره و نمایش آنها پیش از اکران ممکن 

اســت حساســیت هایی را ایجاد کند و این 
موضوع شــاید درباره فیلم شما هم یک طنز 
سیاســی اجتماعی اســت صدق کند، با این 
وجود چرا خواستید اولین نمایش فیلم تان در 

جشنواره فجر باشد؟
به نظرم نباید از پیش قضاوت کرد، چرا که گاهی 
همین قضاوت های زودهنگام است که حاشیه هایی 
را برای فیلم ها به وجود می آورد و باعث می شــود 
همــه چیز تحت تاثیر قرار بگیــرد. اما حضور در 
جشنواره فجر فرصتی است که در اختیار فیلم من 
قرار گرفته و طبیعتا از این بایت بسیار خوشحالم. 
در بحث اکران هم تنها من تصمیم گیرنده نیستم 
و با صحبت هایی که با آقای نوروزبیگی تهیه کننده 
کار خواهیم داشت در این باره به نتیجه می رسیم. 
اما حضور در جشنواره فرصت مغتنمی است که 
بعید اســت کارگردان یا تهیه کننده ای دوســت 

داشته باشد آن را از دست بدهد.

 شــما خودتان بازیگر هســتید و سال ها 
در این زمینــه فعالیت  کردید، بحث انتخاب 
بازیگران کار برایتان دشوار بود یا تجربه های 

خودتان در این زمینه به کمک تان آمد؟
من این شانس را داشتم که به کمک تهیه کننده 
کار آقای نوروزبیگی بتوانیم تیم بازیگران بســیار 
خوب و حرفه ای را کنار هم داشــته باشم. قطعا 
تجربیات خودم هــم در این زمینه موثر بود و به 
ما کمک کرد اما نبایــد از توانایی های بازیگرانم 
در این فیلم هم به راحتی بگذرم که هر کدام در 

نقش هایشان بسیار خوب ظاهر شده اند.

جواد رضویان: 

امیدوارم فیلم من جای فیلم دیگری را تنگ نکرده باشد

کمــپانـــــی مشــهور 
»بی ام و«  خودروســازی 
سال هاست از سوئیت های 
و  پردیــس  »اپــرای 
پریسا« ســاخته لوریس 
چکناواریــان در تبلیــغ 
اســتفاده  خود  محصول 
که  اپرایی  اســت؛  کرده 
قرار است چند روز دیگر 

در ایران روی صحنه برود. سال ۲٠٠۲ کمپانی 
خودروســازی »بــی ام و« کپی رایــت »اپرای 
پردیس و پریســا« را از لوریــس چکناواریان 
آهنگســاز و رهبر ارکســتر ایرانــی خریداری 
می کند و با استفاده از ملودی این اثر در تبلیغ 
خودرو»بی ام و« سری ۷، این محصول را به دنیا 
معرفی می کند. این اپرا در ســال 1٣5۲ نوشته 

می شود و همان سال در 
روی صحنه  ارمنســتان 
می رود. حالا هم قرار است 
»پردیس و پریسا«  اپرای 
 توسط گروه اپرای »آیو« 
15و 16 بهمن ســاعت 
۲1:٣٠ در تــالار وحدت 
روی صحنه برود؛ قیمت 
بلیت های این اجرا 5٠ تا 
1٣٠ هزار تومان اســت. به گزارش ایسنا، این 
اپرا سال گذشته توسط همین گروه برای اولین 
بار پس از 46 سال در ایران اجرا شد. »پردیس 
و پریســا« اولین اپرایی اســت که چکناواریان 
پیش از انقلاب به زبان فارسی نوشته و بارها در 
کشورهایی چون انگلستان، ایالات متحده آمریکا 

و ارمنستان اجرا شده است.

ادریس البا بازیگر و مجری 
از کارهای  بریتانیایی که 
اخیر او می توان به »بازی 
میان  »کــوه  و  مالــی« 
ما« اشــاره کرد، در حال 
مذاکره بــا MGM برای 
 Deeper بازی در فیلــم
بلستر  است.  »عمیق تر« 
کارگــردان  کورماکــور 

فیلم های »اورســت« و »شــناور«، این فیلم را 
که توســط مکس لیندیس نوشته شده است را 
کارگردانی خواهد کرد. داستان این فیلم که در 
ژانر علمی است داستان به خدمت گرفتن فردی 
که سابقا فضانورد بوده را روایت می کند که باید 
به عمیق ترین قسمت یک اقیانوس برود و قرار 
است ادریس البا نقش این فضانورد را ایفا کند. 

می توان گفت این فیلم به 
آثاری همچون »جاذبه« و 
»مارتین« شباهت خواهد 
میزان،  به گزارش  داشت. 
ایــن فیلم قــرار بود بعد 
از پیوســتن بردلی کوپر 
به عنوان بازیگر در سال 
۲٠16 ســاخته شــود و 
بازیگر  از حضور  صحبت 
فیلم »زن شــگفت انگیــز« گال گادوت نیز به 
میان آمد که بعد از اینکه کوپر به دلیل تداخل 
برنامه هایش نتوانست در این فیلم شرکت کند 
او نیز از این فیلم انصراف داد. این اســتودیو نیز 
ساخت این فیلم سینمایی را تا پیدا کردن یک 
کارگردان کاربلد و خوب و مناســب برای این 

فیلم به تعویق انداخت. 

»ادریس البا« در »Deeper«؟ رد پای چکناواریان در کمپانی »بی ام و«


